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Stem van het Teken.
Zodra God heeft gedaan een ding een bepaalde 
manier, aangezien Hij niet verandert (want in 
Hem er “geen verandering is, of schaduw van 
omkering.”), de Schriften leren dat Hij kan 
worden verwacht dat het handelen hetzelfde 
manier weer. Nochtans, Hij kan echter een 
nieuw ding, zoals Hij deed toen Hij stuurde de 
profeet Noach, toen Hij riep Abraham, toen Hij 
Elia stuurde, wanneer Hij zond Johannes de 
Doper, en toen Hij stuurde zijn enige zoon, Jezus
Christus. Er waren veel mensen die de Schriften 
telkens, die wist dat de profetieën wisten, maar 
verzuimde te zien wat God aan het doen was 

omdat zij niet de geestelijk inzicht hadden te erkennen van een man van God gezonden. 
Zoals we hebben gezien is er geen andere manier om te erkennen van een God gezonden 
man dan door de werken die hij doet en of de geschriften van hem getuigen.

Zelfs Paulus, die op de aarde leefde toen Jezus Christus Zelf deed en had ongetwijfeld 
gehoord van Jezus, toen Hij hier was, was er niet van overtuigd dat Jezus Christus die profeet
van Deuteronomium 18 was. Ook heeft Paulus niet herkennen van Johannes de Doper als de 
voorloper van Christus. Paulus dan kon niet hebben gehandeld zoals deed de discipelen van 
Johannes, die, toen Johannes draaide en zei, “Ziet, het Lam Gods”  gevolgde Jesus vanaf die 
dag. Noch deed Paulus herkent Jezus en hem volgen evenals Petrus en Mattheüs de 
Publicanus toen Hij tot hen en zei: “Volge Mij” Paulus moest hebben een persoonlikje ervaring
op de weg naar Damascus.

De Chief priesters en de schriftgeleerden en de Farizeeën herkende niet de Messias, hoewel 
ze waren ijverig op zoek naar hem voor de hogepriester geloofde niet Christs bevestigend 
antwoord op zijn vraag over de vraag of hij (Jezus) de zoon van de gezegende was. In plaats 
van te geloven Hem toen Hij zei "Ik ben", ze blasphemed en Zijn woorden tegen hem 
gebruikt. Dus het was dat toen Jezus aan het Kruis hing, kon hij ze naar beneden kijken en 
zeggen, “Vader, vergeef het hun; want zij weten niet, wat zij doen.” Als ze hadden zij 
geloofden Hem als de zoon van God, zij zou niet hebben Hem gekruisigd en het gehele plan 
van de zaligheid zou verloren zijn gegaan. Hoewel Hij wonderbaarlijke daden aan het doen 
was, zag ze Hem slechts als een man, de zoon van de timmerman. Ze over het hoofd gezien 
de werken en gehouden aan hun tradities dan toegeven dat wat zij waren onderwijsmensen 
het verkeerd was.



Er is een kleine harlot, de vrouw van Samaria vermeld in het vierde Hoofdstuk van het boek 
van Johannes. Johannes heeft hier betrekking op hoe Jezus zat op de put, wachten op zijn 
discipelen die naar de stad om voedsel te kopen waren, toen kwam ze naar het water 
trekken. Hij vroeg haar om hem een drankje, en hun gesprek ging ongeveer als volgt:

“Heer,” zei ze, “het is niet geschikt voor u, een Jood, om te vragen, een Samaritaan, voor een
drankje.”

“Als je wist aan wie u spraken, je zou vragen mij voor een drankje,” antwoordde Hij.

Ze zei: “Heer, u hoeft niet eens iets te tekenen met water. Bent u groter dan onze vader 
Jakob, die gaf ons dit welput?”

“Drank van het water dat ik geven, en u zal nooit dorst weer,” zei Jezus.

Haar antwoord was onmiddellijke, “Heer, geef mij dit water!” Zoals Jezus zei dat haar, haar 
dorst bleek; een dorst en een honger die anderen niet hebben, het vervullen van zijn 
woorden, “Zalig zijn die hongeren en dorsten naar de gerechtigheid; want zij zullen verzadigd
worden.”

Toen zei hij tegen haar: “Ga heen, roep uw man.” 

Ze was beschaamd. “Ik heb geen een,” antwoordde ze gedwee.

“U hebt rechts zei,” kwam de stem van God, de zeer gedachten in haar hart ontwaren “Want 
gij hebt vijf mannen gehad, en dien gij nu hebt, is uw man niet; dat hebt gij met waarheid 
gezegd.”

Nu, zien de openbaring die kwam naar haar hart, toen ze, wetende net een beetje over de 
Schrift, zei, “Heer, ik weet dat de profeten zeggen dat wanneer Messias komt...  zo zal Hij ons
alle dingen verkondigen... U zegt dat hoewel wij op deze berg aanbidden, de dag komen zal 
dat we zullen niet. Heere, ik zie, dat Gij een profeet zijt.”  Bij dit liep ze in de stad, riep, 
“Komt, ziet een Mens, Die mij gezegd heeft alles, wat ik gedaan heb; is Deze niet de 
Christus?”

Ze kreeg meer openbaring, beweert niets, dan de meeste van de religieuze mensen van haar 
dag. Jezus zei van hen dat omdat ze beweerde te hebben Licht (en kon niet Zijn ministerie 
herkent), ze blind waren.

Hoeveel keer Jezus onderscheiden de gedachten van de mensen? Hoeveel keer hij 
waarnemen van hun vragen en antwoorden voordat zij werden gevraagd. Was dit niet een 
kenmerk van Emmanuel, God met ons, Jehovah de redder in vlees? Was het niet een “teken”,
dat Jezus Christus de Verlosser van de wereld in hun midden was? Nog weigerden ze te 
accepteren. Dus zei Hij: “Als je geloof niet wat ik zeggen, de werken die ik doe.”  Het is dus 
vandaag, want Hij is “Jezus Christus is gisteren en heden dezelfde en in der eeuwigheid.”



Ik had geleerd deze dingen in zondagsschool allermeest mijn leven, maar de eerste keer zag 
ik ooit dergelijke een kenmerk van God geopenbaard was op een bijeenkomst in januari 1950
in het Sam Houston Coliseum, in Houston Texas. Een jonge vrouw had komen worden 
gebeden voor. Broeder Branham draaide zich om naar haar en zei: “Voordat ik bid voor u, 
moet u Belijd je zonden.” Ze protesteert tegen het feit dat ze een rechtvaardige vrouw was; 
maar hij zei: “u zijn ontrouw aan je man.” Haar man zat in de congregatie op het moment. Ik 
merkte een commotie in één richting en draaide om te zien. Haar man kwam door het 
gangpad, liep naar het platform om te verhinderen dat Broeder Branham beschuldigen van 
zijn vrouw. De bodes stapte naar voren om hem te stoppen, maar Broeder Branham zei: 
“Laat hem komen.” De man rende op het platform en binnen tien voeten van Broeder 
Branham was toen hij werd tegengehouden door de woorden van de profeet, “Heer, hoe zit 
het met u en uw roodharige secretaresse, zittend in de auto in de baan afgelopen vrijdag 
nacht?” Broeder Branham bleef spreken aan de twee van hen, zeggende: “Het ding u twee 
hoeft te doen is zich te bekeren tot God belijden het aan elkaar en worden van man en 
vrouw.” Dat incident was daarbuiten alles wat die ik ooit had gezien.

Een paar dagen later las ik een boek met het levensverhaal van Broeder Branham - “Een man
gezonden door God”. De schrijver van dat boek, destijds ook zijn manager, vertelde dat het 
een van zijn taken was om erop toe te zien dat de rustplaats van Broeder Branham geheim 
werd gehouden toen hij naar een stad kwam voor een bijeenkomst. Dit kwam door de drukte 
die hem drong en hem stoorde tijdens de vergaderingen, wanneer rust nodig was. Dus deed 
hij er alles aan om het hotel van Broeder Branham geheim te houden, alleen bekend bij 
hemzelf en iemand ter plaatse, zoals de sponsorende predikant in de stad.

Het incident dat hij vertelde, had betrekking op een tijd waarin hij de routine had doorlopen 
om een hotelkamer voor Broeder Branham te krijgen en de plaatselijke predikant had 
geïnformeerd, met wie later contact zou worden opgenomen door Broeder Branham toen hij 
de stad binnenkwam en de locatie van zijn kamer wilde vinden. De Manager en Pastor 
wachtten die avond, maar Broeder Branham belde niet en ze begonnen zich zorgen te maken.
Waar was Broeder Branham? Eindelijk, laat die avond, besloot de manager om naar het hotel 
te gaan en zelf wat uit te rusten. Toen hij naar het bureau liep om zijn sleutel te halen, zei de
klerk: “Eerwaarde Branham kwam eerder vanmiddag binnen.”  De manager was geschokt! 
Broeder Branham was al uren in zijn kamer. Ze belden zijn kamer en vroegen hem hoe hij had
geweten waar zijn kamer was. Hij antwoordde eenvoudig: “O, ik heb gewoon een manier om 
deze dingen te weten.”

Toen ik dat verslag in het boek had gelezen, in combinatie met wat ik in Houston had gezien, 
begon er iets in mijn denken plaats te vinden - het besef dat hier een man was die veel 
verder ging dan het gewone. Maar er zou meer komen voordat ik een volledige openbaring in
mijn hart zou bereiken, van WIE deze man werkelijk was.

Het was op de Bijbelschool in 1952 dat er een gebeurtenis plaatsvond die mijn openbaring 
enorm bevorderde. De zoon van Broeder Branham, Billy Paul, en ik zaten allebei op deze 
school en werden goede vrienden. Er was een band tussen ons omdat we het eens waren 
over de kwestie van de waterdoop in de naam van de Heer Jezus Christus. Op een avond 
ging de decaan achter Billy Paul aan over iets en was verbaasd toen Broeder Branham de 



decaan belde, lange afstand, onmiddellijk over hetzelfde onderwerp. Ik was daar net buiten 
het kantoor van de decaan toen de decaan het telefoontje kreeg, net nadat Billy Paul zijn 
kantoor had verlaten. Het gezicht van de decaan was zo wit als een laken toen hij naar buiten
kwam en me vroeg waar Billy was en of hij de telefoon had gebruikt. “Nee meneer,” zei ik, “ik
denk het niet.”
“Nou,” zei hij, “Dat was Eerwaard Branham in Indiana aan de telefoon en hij vertelde me net 
over het gesprek dat ik zojuist met zijn zoon Billy had!”
In mijn hart dacht ik, “Wat geweldig dat een man van God drieduizend mijl verderop kon 
zitten en het gesprek tussen de decaan en zijn zoon kon ‘horen’.” Ik dacht ook hoe dankbaar 
ik was dat mijn eigen vader dat niet kon doen.

Tien jaar later kwam ik naar Phoenix, Arizona, voor een congres. Ik was aangesteld als Junior
International Director, belast met jeugdactiviteiten. We moesten werken met hippies en 
delinquenten, en ze naar banketten brengen om ze te bereiken voor Christus. Dit deden we 
en God zegende het. Het was een goed programma. Als resultaat van dit werk werd ik zeer 
goede vrienden met Richard Shakarian, wiens vader de internationale president van de Volle 
Evangelie Zakenlieden (FGBM) is. Op deze conventie zou Broeder Branham op een ochtend 
de spreker van de FGBM zijn. Opgegroeid in een Pinksterkerk-achtergrond, heb ik enorm 
genoten van zijn preken. Hij predikte tegen kortgeknipt haar en korte jurken, tegen vrouwen 
die mannenkleren droegen en tegen al dat soort dingen, zoals ons was geleerd in de 
Pinksterheiligheidskerk.

Ik was opgetogen over de preek die ochtend, wetende dat dit iets was dat echt nodig was. 
Maar ik merkte dat de mensen met wie ik zat, vooral de vrouwen, hun hoofd schudden en 
protesteerden, gewoon elkaar ribbelen tot hun ellebogen en ribben pijnlijk moeten zijn 
geweest. Toen stopte hij gewoon en zei tegen de vrouwen: “Dames, laat me jullie iets 
vertellen. Je bent net zo ver met God gegaan als je gaat, totdat je klaar bent om een hogere 
prijs te betalen!”

Ik dacht hoe dat zo goed was, zo waar voor ons allemaal. We waren zo ver gegaan als we 
gingen totdat we bereid waren een hogere prijs te betalen. Nu wil je misschien zo ver gaan 
met God; maar als je verder wilt gaan, hoe vrijer je wordt van de zonde, hoe meer dienst je 
voor God zult zijn. Zie je, het is de zonde die je ervan zal weerhouden God te dienen.

Na die ochtendpreek op de FGBM-conventie, en toen we die dag gingen lunchen, merkte ik 
dat anderen Broeder Branham niet serieus hadden genomen. Er waren enkele prominente 
vrouwen in de partij en ze zeiden tegen hun echtgenoten: “Billy Branham zou niet zo moeten 
prediken! Hij deed meer kwaad dan goed. Hij joeg meer mensen weg. Hij heeft te veel 
mensen beledigd.” Mijn hart was ziek, maar toen kwam de gedachte bij me op dat ze 
misschien gelijk hadden, misschien was hij gewoon ouderwets.

De volgende dag ging ik terug naar de diensten. Broeder Branham preekte opnieuw en 
tijdens zijn preek sprak hij deze woorden: “Denk je dat ik niet weet wat je zei over wat ik 
gisteren predikte? Je zei: ‘Billy Branham zou niet zo moeten prediken! Billy Branham deed 
meer kwaad dan goed. Hij rende meer mensen weg,’”



Toen boog hij zijn hoofd en vanaf waar ik op het podium stond, hoorde ik hem zo bidden: 
“God, als ik uw profeet ben, en wat ik deze mensen vertel de waarheid is, rechtvaardig mij 
dan.” Een machtige manifestatie volgde. Hij begon aan de ene kant van dat publiek en begon
de geheimen van hun hart te vertellen - hun namen, waar ze vandaan kwamen, hun adressen
spellend, en ging door tot aan de overkant. Een gedeelte in het midden kwam uit Zwitserland
en hij kon de woorden niet uitspreken, maar hij zou een visioen zien van de straatpost waar 
ze woonden en dat van het bord spellen! Het had hen tot in het diepst van hun wezen 
moeten schudden. Toen draaide hij zich om en liep naar buiten en ik zei tegen mezelf: “Dat is
net Elia op de berg Karmel.”

Die middag vond ik me tijdens de lunch weer met dezelfde groep en ze zeiden: “Nou, hij 
deed het weer! Hij deed meer kwaad dan goed. Waarom ze hem niet eens als spreker op 
deze congressen zouden moeten laten optreden. Als Carl Williams er niet was, zou hij niet de 
spreker zijn.” Dat was toen ik ontdekte dat Broeder Carl Williams stond voor Broeder Branham
en zijn Boodschap.

De volgende avond was dokter Jim Brown, een presbyteriaan, de spreker en toen Broeder 
Branham binnenkwam, draaide dokter Brown zich om en zei: “Ik zou liever hebben dat 
Broeder Branham vanavond zou spreken. Ik vraag me alleen af of Broeder Branham gewoon 
een paar woorden zou komen zeggen.”

Broeder Branham deed vervolgens iets wat ik hem nooit eerder of daarna heb zien doen toen
hij naar het podium kwam, wanneer iemand anders de spreker zou zijn, gebruikte hij zijn 
onfeilbare gave van onderscheidingsvermogen. Hij wendde zich tot de dame die aan het orgel
zat, een van degenen die zich tegen hem hadden uitgesproken, en zei: “Zuster, ik ken je is 
dat waar?” Ze antwoordde dat hij dat deed. “Maar ik ken je moeder niet, hè?”
“Nee meneer,” zei ze.

Broeder Branham deed deze belofte: “Als u de woorden gelooft die ik u heb gezegd terwijl ik 
hier ben en gelooft dat ik Gods dienaar ben, zal uw moeder, wanneer u naar huis gaat, die 
staar niet op haar ogen hebben.”

Nou, het heeft misschien niemand anders geholpen, maar dat deed me iets goeds. Ik zag die 
dame een maand later en vroeg naar haar moeder. Ze zei: “O, Broeder Green, toen ik 
thuiskwam, had ik die staar niet op haar ogen.” Er was een verschil in de dame op dat 
moment. Ze had de verf van haar gezicht gewassen, haar haar gekamd en haar jurk was iets 
langer. Maar helaas heb ik haar twee jaar geleden gezien en ze is terug zoals voorheen.

Ik begon van dit alles te leren. Toen ik in 1962 naar huis ging, was ik vastbesloten een 
hogere prijs te betalen, dichter bij God te komen en een beetje verder te gaan. Het was in 
1963 dat ik Broeder Branham in Beaumont zou willen sponsoren, om hem te laten komen en 
te prediken wat hij voelde, geleid door God om te prediken, zonder dat ik me tegenover 
iemand hoefde te verontschuldigen. Hij stemde toe, en op een zondagavond voordat hij 
kwam, predikte ik tot mijn gemeente over de wonderen die ik in zijn bediening had gezien, 
toen de telefoon in mijn kantoor ging. Ik had hun over de wonderen verteld, het teken 
gezien, maar zijn stem nog niet volledig gehoord. - net zoals velen deden met Jezus. Ze 



zagen de tekenen en zolang de wonderen voortduurden was dat prima, maar toen hij zijn 
Boodschap begon, “volgden ze hem niet meer”. Toen hij begon te zeggen: “Ik en mijn Vader 
zijn Eén”, konden ze niet verder gaan. Maar ik zag dit nog niet over de Boodschap van 
Broeder Branham toen ik die avond mijn gemeente over hem vertelde.

Iemand nam de telefoon op en onderbrak mij om te zeggen dat Broeder Branham belde. In 
die tijd woonde Broeder Branham in Tucson en daar was ik in Beaumont. Toen ik wegging om
met hem te praten, zei ik tegen de gemeente: “Aangezien ik het over de man heb, is het dan 
niet goed dat ik met hem ga praten en dan terugkom en je vertel wat hij zei?”

Ik sprak in de telefoon: “Hallo, Broeder Branham.”

“Hallo, Broeder Pearry,” antwoordde hij.

“Broeder Branham,” zei ik enthousiast, “Weet je wat ik aan het doen ben?”

“Ja, dat doe ik”, was het kalme antwoord.

Hij wist dat ik in het midden was van prediken over hem. Ik twijfelde niet aan hem. Ik wist 
dat hij het wist. Het deed iets meer naar mijn leven. Ik realiseerde me toen dat ik niet boos 
kon worden op mijn vrouw, schreeuwen naar de kinderen, mijn geduld verliezen, Wees 
ongeduldig, of doe iets in het geheim, maar dat God het zou zien en dat hij in staat was om 
het duizend mijl verderop te onthullen aan iemand anders. Het hinderend me. Ik kwam die 
nacht een beetje anders terug naar de preekstoel dan toen ik was vertrokken, en ik had nog 
iets om hen te vertellen dat ik nog niet eerder had geweten.

De volgende week na deze ervaring predikte Broeder Branham een bijeenkomst in Dallas. 
Terwijl ik daar was, nodigde een minister, bekend bekend over de hele wereld uit om Broeder 
Roy Borders en mijzelf om naar zijn kantoor te komen en bespreek met hem de mogelijkheid 
dat Broeder Branham naar Afrika gaat, vergezeld door deze minister, om enkele 
bevrijdingsscholen te leiden. De man zei deze woorden tegen ons, “Je weet dat Broeder 
Branham de gemakkelijkst beïnvloede man is die ik ooit in mijn leven heb gezien. Sinds ik 
met hem ben gestopt met reizen, is hij misgegaan in zijn leer. Bijvoorbeeld,” vervolgde hij, 
“Je neemt deze doctrine van het zaad van de slang! Het vreemde leven en de bediening van 
Broeder Branham trekt ongetwijfeld al deze, weet je, grappige mensen - waarschijnlijk een 
oude man gekleed in zakengoed, een kluizenaar, Zo iemand, kwam uit het bos met een lange
baard, kwam waarschijnlijk en vertelde Broeder Branham die vuile doctrine van het 
‘Slangenzaad.’ Broeder Branham, weet je, slikte het in en predikte het van zijn preekstoel. Nu
is die tape uit en is geruïneerd zijn ministerie.”

Welnu, ik had net de boodschap Slangenzaad gehoord en ik vond het een geweldige 
openbaring. Dus ik zei: “Broeder, heb je de tape van Broeder Branham op Slangenzaad 
gehoord?”

“Nee,” zei hij, “ik heb geen tijd om naar zo’n afval te luisteren!”



Ik was geschokt. “Dat zou je niet moeten zeggen, broeder, totdat je hebt gehoord wat de 
man zei! Doe dat niet!”

Broeder Borders, die al langer was dan ik was geweest, ik heb me net getagd op het been, 
en ik wist dat ‘dat’  bedoeld was om stil te zijn en er niets meer over te zeggen. Dus gingen 
we over andere dingen praten, verontschuldigden onszelf en vertrokken.

Die nacht kwam Broeder Branham naar de diensten en dezelfde man zat op het podium. 
Nadat het koor klaar was, bleef hij alleen op het podium zitten, hoog waar de hele gemeente 
hem kon zien. Broeder Branham kwam binnen, begroette hem en predikte zijn preek. Tegen 
het einde van de preek stopte hij, riep een geest aan de ene kant en zei: “Wacht even, er is 
iets niet goed!” Nu was er aan de andere kant een persoon met dezelfde ziekte en hij zei: 
“Deze twee geesten schreeuwen tegen elkaar!” Toen zei hij met gezag: “In de naam van de 
Heer, ik bestraf ze allebei!” Toen zei Broeder Branham: “Weet je, dat is een vreemde zaak, na
duizenden keren dat sommige mensen me een ziekte hebben zien onderscheiden en hebben 
gezegd: ‘Zo zegt de Heer’, en het zou nooit verkeerd zijn, maar als de Heer me een 
leerstelling geeft zoals die van ‘Slangenzaad’, zeggen ze dat ik die krijg van een oude man die
op een kluizenaar lijkt.” Hierop draaide hij zich om en keek de man recht in het gezicht.

Ik zat in het publiek toen dit gebeurde en natuurlijk dacht ik dat Broeder Borders, Broeder 
Branham erover had verteld. Dus, na de dienst, kon ik nauwelijks wachten om Broeder 
Borders te vragen wat Broeder Branham had gezegd toen hij het hem vertelde. Maar toen ik 
het hem vroeg, antwoordde Broeder Borders: “Ik heb het hem niet verteld, jij wel.”

“Ik heb hem niet gezien!” Ik protesteerde. Op dat moment realiseerde ik me dat Broeder 
Branham ons gesprek van die middag op bovennatuurlijke wijze moet hebben ‘gehoord’. God 
had zijn dienaar laten zien wat er in het kantoor van de broeder was gebeurd.

Er was nog steeds geen openbaring in mijn hart. Dat zou wat later komen. Op 14 februari 
1964 was ik betrokken bij plannen om Broeder Branham die avond op gesloten televisiecircuit
te laten zijn. Terwijl ik voor de deur van mijn huis stond, zei ik tegen mijn vrouw: “Ik ga door 
de stad naar Broeder Borders en Billy Paul om hen te laten zien waar we vanavond het 
televisie programma (banket) zullen hebben, zodat ze zullen weten hoe ze Broeder Branham 
binnen kunnen krijgen.” Er woonden enkele jonge jongens bij ons, en ik vertelde mijn vrouw 
verder: “Zeg tegen de jongens dat zodra ik terug ben, ik ze naar de kapper ga brengen, want
ze gaan vanavond met de familie aan de hoofdtafel zitten, en ik wil niet dat ze er ruig 
uitzien.” Toen ging ik naar de andere kant van de stad waar ik Broeder Borders vond, en hij 
vertelde me dat Billy Paul net achter zijn vader aan was gegaan, die in het bos aan het 
bidden was.

Na een paar minuten kwamen Broeder Branham en Billy Paul aanrijden. We begroetten elkaar
en ik vertelde hen dat ik ze mee zou nemen om de plaats te zien. Broeder Borders en Billy 
Paul gingen naar binnen om hun vrouwen te vertellen dat ze weggingen. Het was net toen ze
terugkwamen dat ik tegen Broeder Branham zei: “Ik zie je vanavond.” Ik begon hem te 
passeren om de andere twee te volgen en had net een paar stappen gezet toen hij zei: “Je 
kunt maar beter opschieten als je dat kapsel wilt laten knippen!”



Ik liep snel genoeg dat ik nog twee stappen deed voordat ik stopte. Ik draaide me om om 
hem aan te kijken en zei: “Hoe wist je dat ik naar de kapper zou gaan?” Hij ging verder met 
het beschrijven van de voordeur van mijn huis.

“Broeder Branham,” zei ik, “bent u bij mij thuis geweest en met mijn vrouw gesproken?”

“Nee”, zei hij, “Broeder Pearry, toen ik een poosje geleden in het bos was, gaf de Heer me 
een visioen van hoe jij daar stond en je vrouw vertelde dat je een paar jongens zou laten 
knippen.”

Toen Broeder Branham deze woorden sprak, brak de onthulling volledig in mijn hart. Elke 
laatste weerstand werd afgebroken. Ik riep uit: “Meneer, ik bemerk dat u een profeet bent 
met de geest van Elia! Je houdt van de wildernis! Je schreeuwt tegen de Izebel-geest! U 
noemt de religieuze leiders van de wereld hypocrieten en u verlangt niet naar geld of roem.”

Hij hield zijn hand op alsof het voor mij is om niets meer te zeggen, “Broeder Pearry,” zei hij, 
“wat je ook doet, houd uw saldo in de Schriften; maar ik zal niet ontkennen wat die stem zei 
aan de Ohio rivier in 1933!” Hij bleef, “Broeder Pearry, ik zeg niet iets over het in het 
openbaar. Mensen niet begrijpen wat een profeet is. Maar toen dat licht wervelende neer uit 
de hemel, en die mensen zitten op dat oever zag, was er een Stem die sprak daaruit, net 
zoals het deed aan Paulus op de weg naar Damascus.” De Stem zei: “Zoals Johannes de 
Doper werd gezonden aan de voorloper van de eerste komst van de Heer Jezus Christus, uw 
bericht zal voorloper zijn tweede komst.”
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